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Uitnodiging ALV   

Hierbij nodigt het bestuur van COC Deventer je uit voor de algemene ledenvergadering 

(ALV) op maandag 24 april 2023 van 17.30 – 19:00 uur  

Inloop vanaf 17:00 met soep en broodjes.  De vergadering wordt gehouden in EHC, 

Roggestraat 3, Deventer.  

Met vriendelijke groet,  

Aquine Zondag, voorzitter 

Dinian van der Weghe, voorzitter  

Sjors van Vulpen, penningmeester  

Reza Ahmadi, aspirant bestuurslid  

 

Agenda ALV 24 april 2023:  

1. Opening, vaststelling agenda  17.30 uur 

2. Mededelingen van het bestuur  17.40 uur 

3. Vaststellen notulen ALV 2022  17.50 uur 

4. Jaarrekening 2022   18.00 uur  

Toelichting penningmeester, vragen, verslag kascommissie, stemming.  

5. Jaarverslag werkgroepen  18.15 uur 

6. Rondvraag    18.45 uur 

7. Sluiting     19.00 uur  

  

De vergaderstukken zijn vanaf donderdag 13 april 2023 te downloaden via de website 

www.cocdeventer.nl. Ook kun je de stukken opvragen via info@cocdeventer.nl.  

Meld je aan voor onze nieuwsbrief: www.cocdeventer.nl/contact/aanmelden-nieuwsbrief/ 
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Notulen ALV COC Deventer e.o. d.d. 2 november 2022 
 

Aanwezig: Ojon van Strijland (voorzitter), Leidy Huijsmans (alg. bestuurslid), Sjors van Vulpen 
(penningmeester), Aquine Zondag, Dinian van der Weghe, Reza Ahmadi, Charles Felix, Hans Rattink, 
Lex Rutgers, Rob de Wit,  Peter de Boer, Jill Woerts, Reindert Meutstege, Hilda Dun, Ralph Klein 
Bussink, Dickey Bos, Ingrid van Enkhuizen, Joep van der Schoot, Cor Witbraad, Annemarie Moerman, 
Marianne Ververda, Erzsebet Wenneke, Hylke Reinders. 
Afwezig met bericht: Miranda Stormink, Paul Woerlee, Josine de Ruiter (machtiging afgegeven m.b.t. 
stemmen bestuur) 
Notulist: Leidy Huijsmans 
 

 

1. Opening, vaststelling agenda 

Ojon opent de vergadering. T.b.v. de stemming over nieuwe bestuursleden, moet er een 
stemcommissie ingesteld worden. Reindert Meutstege en Dickey Bos bieden zich aan de 
stemcommissie te vormen. 
 

2. Mededelingen van het bestuur 

Kandidaatstelling Aquine Zondag en Dinian vd Weghe voor duo functie voorzitter 
Afscheid Ojon en Leidy als bestuurslid 
 

3. Notulen van voorjaars ALV d.d. 19-04-2022 

De notulen worden goedgekeurd. 
 

4. Jaarplannen 2023, korte toelichting diverse werkgroepen, stemming 

 

M.b.t. contacten Apeldoorn: Er is inmiddels (weer) een nieuwe beleidsmedewerker voor de LHBTI+ 
belangen in de gemeente Apeldoorn. Ojon heeft als voorzitter veel tijd gestoken in contacten met 
Apeldoorn. Dit heeft helaas geen nieuwe ambassadeur opgeleverd. Leden van de Regenboog 
werkgroep in Apeldoorn zouden veel kunnen hebben aan het COC Deventer e.o., maar vanuit 
Deventer kunnen wij niet activiteiten of andere zaken vóór Apeldoorn gaan opzetten. De plannen, 
ideeën en activiteiten moeten vanuit de inwoners zelf voortkomen. 
Communicatie: Ralph vraagt of de webpagina meer toegankelijk zou kunnen worden voor 
slechthorenden en slechtzienden. Reindert gaat het Vilas vragen. Er wordt nog gezocht naar een 
nieuwe webmaster. 
Iemand heeft nog het verzoek om meer activiteiten van buiten de regio op te nemen in de 
nieuwsbrief om meer jongeren te trekken, echter doel van Nieuwsbrief is juist regionale LHBTI+ 
activiteiten onder de aandacht te brengen.  
Jong & Out: nu geen actieve leden – Jong&Out is begrensd tot 18 jaar i.v.m. o.a. subsidie vanuit het 
landelijk COC – die leeftijdgrens heeft ook een aantal nadelen. 
Transgendergroep: geen actieve vrijwilligers momenteel 
Voorlichting: is momenteel een leuke en actieve groep - de voorlichters zijn bezig om een website 
m.b.t. voorlichting op te zetten. 
LHBTI+ -Face It: de activiteiten onder deze noemer lijken ook weer een nieuw publiek te trekken – er 
zijn inmiddels contacten met de nieuwe studentengroep Queer op Saxion. Jill en Peter van de 
werkgroep willen graag met de beleidsmedewerker van de gemeente om tafel – advies van bestuur 
is dit samen met het bestuur op te pakken, zodat je als COC Deventer e.o. niet meerdere “gezichten” 
hebt; 
Zutphen: Rob en Paul zijn na jarenlange inzet gestopt als ambassadeur. We gaan op zoek naar 
vervangende ambassadeurs – Dinian van der Weghe wil in de tussenliggende periode de contact 
persoon zijn voor Zutphen. 
Overige werkgroepen (Cocktail, Cultuur, IJsseldykes, Ladies Lounge, MMM, Roze 50plus) geen 
aanvullingen op wat al in het jaarplan staat. 



 

5. Begroting 2023, toelichting penningmeester, vragen, stemming. Instellen 

kascommissie 

Vorige begroting 2022: toen 5000 euro extra gereserveerd vanuit onze eigen reserve in verband met 
extra activiteiten t.b.v. ons 50 jarig jubileum. 
De begroting 2023 wordt verder toegelicht en goedgekeurd door de aanwezige leden. 
Vanuit de werkgroepen is het verzoek voor de penningmeester om elk kwartaal een overzicht uit te 
draaien voor de werkgroep coördinatoren m.b.t. uitgaven en evt. inkomsten. LBHTI+ FaceIt is ook 
opgenomen als “volwaardige” werkgroep. 
 
Instellen kascommissie: Rob de Wit en Joep van der Schoot bieden zich aan voor de kascommissie – 
Sjors zal hen benaderen voor de kascontrole van het boekjaar 2022 in het voorjaar – voor de 
voorjaars ALV. 
 

6. Stemming bestuur 

Dinian van der Weghe en Aquine Zondag hebben het afgelopen half jaar al meegedraaid als aspirant 
bestuurslid. De meeste aanwezigen hebben derhalve ook al kennis gemaakt met hen tijdens één van 
de werkgroepenraad bijeenkomsten of als organisatoren van het jubileumfeest.  
Dinian en Aquine stellen zich als duo beschikbaar voor de functie van voorzitter. 
 
Reza Ahmadi heeft in dezelfde periode ook meegedraaid als aspirant bestuurslid, hij blijft vooralsnog 
aspirant bestuurslid en ondersteunt de penningmeester in de boekhouding. 
 

7. Uitslag stemming bestuursleden 

De stemcommissie heeft de stemmen geteld – er zijn 24 stemmen uitgebracht: 
- 23 stemmen voor   
- 1  stem tegen 
Aquine en Dinian worden aangenomen in duo voor de functie van voorzitter. 
 
Ojon en Leidy treden af.  
 
Ojon neemt afscheid na 10 jaar bestuurslidmaatschap in 2 periodes (7 jaar penningmeesterschap in 
de eerste bestuursperiode (2011-2017) en nu 3 jaar als voorzitter in de tweede periode (2019-2022). 
Hij geeft aan veel mooie dingen meegemaakt te hebben als bestuurslid van COC Deventer e.o., maar 
ook moeilijke tijden heeft meegemaakt met b.v. de sluiting van het COC pand en/ of de gevolgen van 
corona maatregelen die het wel heel moeilijk maakten om iets te organiseren. 
 
Leidy neemt afscheid na 8 jaar bestuurslidmaatschap, ook in 2 periodes (2 jaar alg. bestuurslid met 
daarbij ook zo ongeveer alle functies kortdurend als interim (2009-2011) en in de 2e periode 5 jaar 
als penningmeester en het laatste jaar weer als algemeen bestuurslid (2017-2022). 
Het is mooi en intensief om een vereniging als COC Deventer e.o. te besturen en het blijft belangrijk 
om LHBTI+ belangen te vertegenwoordigen, daarom zijn wij ook blij met onze nieuwe bestuursleden, 
ondersteuners en alle werkgroepen coördinatoren en werkgroep leden. We hebben een hele mooie 
en actieve vereniging waar we trots op mogen zijn. 
 

8. Plenaire discussie/ uitwisseling van ideeën/ plannen voor de toekomst van 

COC Deventer e.o. 

 

- Joep geeft aan dat het COC volgens hem vooral een “grijze” club is geworden. Hij stelt voor dat 
de zoekterm LHBTI+ Deventer meer gebruikt wordt – het blijkt dat deze zoekterm al uitkomt 
bij het COC Deventer; Joep geeft aan hij het idee heeft dat beleidsmedewerkers vaak werken 
met de term LHBTI+ 



- Reindert – stelt voor om in de communicatie via de media vaker de term LHBTI+ te gebruiken 
in de titel voor persberichten.  

- Dinian (bestuur en werkgroep voorlichting) vult aan dat vanuit de werkgroep Voorlichting al 
wel gekeken wordt naar andere sociale media die meer door jongeren gebruikt wordt zoals 
TIKTOK, Instagram, Snapchat, etc.  

- Ojon geeft aan dat in de grote steden jongeren het COC wel weten te vinden en ook niet alle 
grote steden hebben een café; In grote steden is vaak wel een grote groep LHBTI+ jongeren die 
zich inzet voor voorlichting. Als jongeren het COC eenmaal gevonden hebben, dan komen ze 
ook naar activiteiten of organiseren die zelf – worden zelf actief.  

- De nieuwe werkgroep LHBTI+FaceIt  trekt de afgelopen periode wel steeds meer jongeren. Er 
zijn contacten gelegd met Queer studentengroep, dat kan tot een mooie samenwerking leiden 
– win-win; de jongeren zeggen vaak dat het COC niet zichtbaar is. Lex geeft compliment aan de 
werkgroep LHBTI+FaceIt dat het hen nu wel lukt om weer jongeren te trekken. Peter – geeft 
aan dat er nog steeds mensen/ jongeren zijn die een drempel voelen om naar het COC of 
LHBTI+ activiteiten te komen; het is voor de werkgroep daarom belangrijk dat zij de 
mogelijkheid bieden dat nieuwe mensen zich van te voren kunnen melden zodat de werkgroep 
hen enige introductie en opvang kan bieden bij binnenkomst.  

- Hilda - Jongeren willen graag uitgaan, daar waar ook andere LHBTI+ jongeren komen. Jongeren 
willen i.h.a. niet direct lid worden van het COC. De verenigingsstructuur leeft niet zo onder 
jongeren. 

- Leidy – het bestuur van COC Deventer e.o. heeft altijd wel gekozen om initiatieven vanuit een 
doelgroep zelf (zoals jongeren) of een buurt (zoals Voorstad) te ondersteunen en faciliteren; 
Ojon vult aan: Deventer heeft een tijd een jongeren groep gehad in leeftijd tot ca. 25 jr. Dat 
heeft een tijdje gewerkt, echter veel jongeren uit deze regio vertrekken naar elders, dan 
stroomt een actief groepje weer “leeg”. Voor een actieve jongerengroep is het belangrijk een 
enthousiaste en actieve coördinator te hebben die zelf qua leeftijd dichtbij de jongeren 
doelgroep staat. 

- Cor – vult aan dat in Zutphen ook veel gesprekken zijn geweest om jongeren aan te trekken. 
Het is daar uiteindelijk toch vanuit de jongeren zelf voortgekomen en Walhalab heeft hen de 
mogelijkheid geboden om dat vorm te geven. Inmiddels is er in Zutphen dus wel een actieve 
club jongeren! 

- Rob – geeft aan dat behalve jongeren ook de aansluiting mist met de middengroep qua leeftijd 
25-40 jr. – ook die groep komt weinig naar COC activiteiten in Deventer zoals de Men Meet 
Men.  

- E.e.a. hangt misschien ook samen met het soort activiteit wat geboden wordt bij de MMM – 
de Ladies Lounge trekt met hun activiteiten zoals een optreden (band/ zangeres of DJ) vaak 
wel een breder publiek qua leeftijd. 

- Ojon – blij zijn met de activiteiten die wel goed lopen en daar mogen we trots op zijn. We 
draaien als COC Deventer heel veel actieve werkgroepen. 

- Sjors vult aan dat het zeker niet verkeerd is om als COC bestuur en vanuit de gemeente LHBTI+ 
jongeren mee te nemen in het beleid;  

 

9. Rondvraag 

- Sjors – werkgroepenraad staat gepland op 21 november uitnodiging is naar coördinatoren. 

- Aquine – toekomst – meer werken met thema’s in de werkgroepenraad – inspirerende 
bijeenkomst bij landelijk overleg geweest. Idee om meer sjeu aan de werkgroepenraad 
bijeenkomsten te gaan geven. 

- 30 december – LHBTI+FaceIt wil activiteit met oud en nieuw gaan organiseren 
 

10. Sluiting 

 



Jaarverslag werkgroepen in 2022  

  

Bestuur  

Jaarverslag bestuur 
  
Het jaar 2022 heeft in het teken gestaan van voorzichtig opstarten van onze activiteiten 

na twee corona jaren. Onze vrijwilligers konden uit de startblokken en elkaar eindelijk 

weer ontmoeten en activiteiten organiseren. We zijn als bestuur en vereniging dan ook 

heel trots en dankbaar voor hun betrokkenheid en enthousiasme. 

In maart hebben we in het kader van de gemeenteraadsverkiezingen een roze debat 

georganiseerd waar 10 politieke partijen aan hebben deelgenomen. Dit in samenwerking 

met Radio/TV Oost. 

Op 4 mei hebben we namens het COC een bloemstuk mogen leggen bij de 

dodenherdenking in Deventer. 

Op 11 juni hebben we het 50 jarig bestaan van COC Deventer e.o. gevierd met een 

receptie en aansluitend een groot feest in MIMIK. 

Een aantal activiteiten vonden altijd plaats bij de Fermerie, helaas heeft de beheerder de 

samenwerking met ons als COC opgezegd en moesten de verschillende werkgroepen op 

zoek naar alternatieve locaties voor hun activiteiten. Dit heeft gelukkig niet geleid door 

afname van het aantal bezoekers. Ondanks de wisselingen weet men ons nog steeds 

goed te vinden. 

In november zijn Ojon Strijland en Leidy Huijsmans afgetreden als voorzitter en 

algemeen bestuurslid. Tijdens de ALV in het najaar zijn Dinian van der Weghe en Aquine 

Zondag gekozen als duo voorzitters. 

Dit alles kan alleen mogelijk worden gemaakt door onze vrijwilligers en leden van de 

diverse werkgroepen.  

 
Apeldoorn 

In juni heeft Ojon gesprekken gevoerd in Apeldoorn over het opzetten van activiteiten. 

Er komt (voorlopig) geen ambassadeur die namens COC Deventer en omstreken 

meepraat en denkt over een zinvolle invulling van activiteiten. 

De regenboog werkgroep Apeldoorn gaat het zelf doen. We zijn beschikbaar als ze 

vragen hebben. 

Cocktail 

Dit is het achtste jaar van het maatjesproject Cocktail binnen COC Deventer.  

Binnen de federaties van het COC zijn er landelijk 12 Cocktail-afdelingen actief.  

Binnen COC Deventer zijn er nu 27 maatjes beschikbaar, waaronder 8 vrouwen. Allen 

zijn inmiddels gekoppeld (geweest) aan een LHBTI-asielzoeker. In 2022 zijn er 46 nieuwe 

asielzoekers aangemeld, waarvan 6 vrouwen en 3 transvrouwen.   

 

De Nederlandse maatjes moeten een VOG kunnen overhandigen en een training volgen 

voor beginners door het landelijke COC. Ook zijn er trainingen voor gevorderde maatjes. 

Waar mogelijk worden er bijeenkomsten gepland voor maatjes binnen Cocktail Deventer 

om ervaringen uit te wisselen. De coördinator Cocktail is altijd beschikbaar voor advies.  

 

Met alle asielzoekers is een intakegesprek geweest met de coördinator Cocktail. Bij een 

intake met een vrouw ging er een vrouwelijk maatje mee naar de intake. Meestal 

resulteert een intake in een verdere verwijzing naar het maatjesproject.  

Omdat er veel meer asielzoekers zijn dan er maatjes zijn, is er een wachtlijst om een 

maatje te krijgen. 

De 49 nieuwe asielzoekers in 2021 kwamen uit: Afghanistan (1x), Albanië (1x), Angola 

(1x),  China (2x), Colombia (1x), Cuba (1x), Gambia (1x), Irak (1x),  Iran (6x), Jamaica 



(2x), Jemen (1x),  Libië (1x), Mexico (1x), Moldavië (1x), Nigeria (2x), Oeganda (1x), 

Peru (1x), Rusland (16x), Saoedi Arabië (3x), Sierra Leone (1x) en Venezuela (3x).  

 

De asielzoekers worden vooral gemeld door de COA-contactfunctionarissen LHBTI binnen 

de AZC ’s  Apeldoorn, Schalkhaar en Zutphen.  

Af en toe worden via Vluchtelingenwerk op de AZC ‘s, of door andere asielzoekers die al 

bekend zijn bij ons, LHBTI-asielzoekers met ons in contact gebracht.   

 

Met de contactpersonen van het COA is regelmatig overleg met de coördinator Cocktail. 

Daarnaast heeft deze laatste contact met de landelijke contactpersoon van het COC voor 

Cocktail, contact met diverse Cocktail-afdelingen, Secret Garden en LGBT Asylum 

Support.  

 

Naast de matching met een maatje zorgt de coördinator Cocktail ook voor voorlichting en 

adviezen over LHBTI-asielzoekers binnen het AZC en vluchtelingenwerk.  

Op alle locaties van vluchtelingenwerk en de AZC ‘s zijn Flyers van Cocktail COC 

Deventer verspreid. Bij de intake wordt deze ook altijd overhandigd.    

 

Naast een maatje wil Cocktail ook bevorderen dat de asielzoekers onderling in contact 

kunnen komen. Gezamenlijke bijeenkomsten worden gestimuleerd om te bezoeken.  

Cocktail Deventer heeft in 2022 8 bijeenkomsten georganiseerd Daarnaast zijn er door 

asielzoekers zelf Zumba en JazzFunklessen gegeven en wederom weer een 

theaterworkshop. Dit in samenwerking met het Etty Hillesum Centrum.   

  

Communicatie 

Het jaar 2022 stond natuurlijk in het teken van het 50-jarig bestaan van COC Deventer 

e.o. Op de website en op de nieuwsbrief werd het historisch overzicht 1972-2022 

wekelijks onder de aandacht gebracht. Ook het Jubileumfeest en andere activiteiten 

werden op diverse manieren gepromoot. 

In samenwerking met Deventer Verhaal heeft Communicatie rondom de LHBTQI-

Expositie in De Waag ook een aantal bijeenkomsten in de kelder van De Waag 

georganiseerd: voorlezen vanuit voormalig afdelingsblad FLIPO, discussie over 

stereotypes in de weekcartoons en gesprekken met bezoekers/scholen i.s.m. 

Voorlichting. 

 

De eigen COC-activiteiten konden, na het opheffen van de Covid19-maatregelen begin 

2022, grotendeels weer worden hervat. Daarom werd ook de frequentie van de 

nieuwsbrief weer naar wekelijks opgeschaald. Het aantal ontvangers van deze 

nieuwsbrief is in 2022 weer boven de 200 gestegen, na de terugval in 2018 door 

herziening abonnees vanwege de privacywetgeving. 

 

De zoektocht naar opvolging van de huidige webmaster is in 2022 doorgegaan, echter 

zonder concreet resultaat. De huidige webmaster blijft de lopende zaken beheren tot een 

nieuwe webmaster actief is (in april 2023 vindt waarschijnlijk wel een overdracht plaats). 

 

Verder heeft de werkgroep Communicatie waar nodig ondersteuning geboden aan het 

promoten van de activiteiten van andere COC-werkgroepen middels eigen kanalen 

(website, nieuwsbrief, Facebook en op kleinere schaal Instagram) en andere media 

(persberichten, posters, flyers). Maar ook andere LHBTQ+ activiteiten in de ruime regio 

Apeldoorn-Deventer-Zutphen worden op de eigen COC-website en -nieuwsbrief 

geplaatst; mede met hulp van tips vanuit de achterban. 



Cultuur  

Werkgroep Cultuur heeft de eerste helft van het jaar 2 een nieuwe kunstlezingen 

georganiseerd in samenwerking met de bibliotheek in Deventer. Op 6 april was Elisabet 

Stienstra en op 11 mei Luc van Soom in gesprek Rob Smolders. Door de geringe 

belangstelling voor deze kunstlezingen is de werkgroep hiermee gestopt. 

Op 27 mei was er een interview met Splinter Chabot georganiseerd in de bibliotheek. 

Alle activiteiten werden gesteund met Regenbooggeld van de gemeente Deventer 

IJssel Dykes 

Ons sportjaar 2022 konden we niet meteen starten vanwege de maatregelen rondom 

Covid-19. Gelukkig mochten we eind januari weer van start. We hebben ons netjes aan 

de maatregelen gehouden en werd er zo lang als nodig was gewerkt met de 

CoronaCheckApp. We zijn gestart met volleybal en daarna hebben we de cyclus weer 

opgepakt met basketbal en voetbal. Bij een tekort aan sporters werd badminton ingezet 

als activiteit. Ook is het wandelen weer opgestart. 

In dezelfde periode heeft er in wisseling plaatsgevonden in de coördinatie. Deze was op 

dat moment verdeeld tussen Germaine en Josine. Germaine heeft, na vier jaar, haar 

coördinatietaken neergelegd. Josine neemt vanaf dat moment de gehele coördinatie voor 

haar rekening. Tijdens de zomer BBQ hebben we Germaine in het zonnetje gezet en 

bedankt voor haar enorme inzet de afgelopen vier jaren.  

De IJssel Dykes hebben eind juli met een volleybalteam deelgenomen aan de Eurogames 

in Nijmegen. Om ons goed voor te bereiden hebben we in de maand juni extra avonden 

volleybal op het programma gehad. Het team heeft in november nog deelgenomen aan 

het Netzo Sinterklaastoernooi in Amsterdam. 

Het zomerprogramma bestond dit jaar uit: 

- Padel 

- Wandeling (deel van Fliertpad)/Eurogames 

- Kubb 

- Fietstocht 

- Hockey 

- BBQ 

 

Vanaf september is het binnensporten en het wandelen weer opgestart. In deze tweede 

fase van het sportjaar 2022 hebben we, in verhouding tot voorgaande jaren, veel nieuwe 

deelnemers mogen verwelkomen.  

De start van de wintertijd was voor de wandelgroep het moment om het iets anders te 

gaan doen. In plaats van wandelingen op de donderdagavond is er vanaf november 

gestart met (langere) wandelingen op de zondag. De eerste wandeling was het Fliertpad 

en in december is de N70 route gelopen. De wandelingen zijn zeer succesvol gebleken.  

Jong & Out 

Helaas is in 2022 niets gebeurd voor de groep jongeren onder de 18. De toegekende 

landelijke subsidie is in 2023 teruggestort 

In Zutphen werden door Walhallab wel specifieke activiteiten georganiseerd voor LHBTI+ 

jongeren.    



Ladies Lounge 

In 2022 heeft de Ladies Lounge weer verschillende keren bijeenkomsten georganiseerd 

voor iedereen die zich thuis voelt bij een op vrouwen gericht café. 

Op 20 maart hebben we kunnen dansen bij de Fermerie met DJ mis-Lizzy 

Op 29 mei konden we nog terecht bij de Fermerie en heeft zangeres Patricia Foort ervoor 

gezorgd dat het een mooi feestje is geworden. 

In juni 2022 zijn we noodgedwongen op zoek gegaan naar alternatieve locaties voor deze 

activiteit. 

Op 31 juli hebben we de Ladies Lounge gehouden in cafe Sam en kon er gedanst worden 

op de muziek van DJ -Lizzy. 

Op 18 september werd voor het eerst de Ladies lounge georganiseerd bij café Glas in 

Lood. 

Op 27 november was dat in de HIP met de band Facets. 

De ladies Lounge bijeenkomsten worden druk bezocht, zeker wanneer er kan worden 

gedanst is de opkomst groot, zo rond de 70 gasten. 

  

Men Meet Men  

In principe organiseert de werkgroep Men Meet Men iedere tweede vrijdagavond van de 

maand een bijeenkomst waar homo- en biseksuele mannen elkaar in een ontspannen 

sfeer kunnen ontmoeten. Deze bijeenkomsten worden goed bezocht; gemiddeld zo’n 30 

personen.  

Daarnaast worden ook voor onze doelgroep andere activiteiten georganiseerd. Door 

corona is dit wat beperkt gebleven. Wel is er een drukbezochte barbecue georganiseerd 

die een groot succes was. Ook is het initiatief genomen tot het oprichten van een 

fitnessclub. Die heeft in 2023 vaste vorm gekregen. 

 

De eerste maanden van het jaar werden geteisterd door de coronapandemie. Daardoor 

konden meerdere bijeenkomsten niet doorgaan. De bijeenkomsten die wel doorgingen 

werden georganiseerd in de Fermerie. Toen de kelder van de Vrijmetselaars weer 

openging zijn we teruggekeerd op het oude nest. 

Regelmatig krijgen we nieuwe bezoekers. Soms komen ze zonder kennisgeving vooraf en 

dat past prima bij het open karakter van de bijeenkomsten. Soms hebben we eerst een 

kennismakingsgesprek. Dit voldoet zeker in een behoefte. Soms zit er veel problematiek 

verscholen; moeite om uit de kast te komen bijvoorbeeld. 

De organisatie is als volgt. Rob de Wit is coördinator en er is een kernteam; dit is een 

vaste groep van vrijwilligers. Elke 3 maanden is er een vergadering van Men Meet Men. 

Daar waar eerst alleen het kernteam werd uitgenodigd is dit in 2022 verbreed naar alle 

bezoekers.  

 

ROZE 50+ 

In 2022 telde de werkgroep “Roze 50+” twee leden, Ralph Kleinbussink en Charles Felix 

(coördinator).  

In principe organiseert de werkgroep 50+ iedere vierde zondag van de maand de 

“Zondagmiddagsalon”, waar 50-plussers (en anderen) de gelegenheid krijgen om elkaar 

te ontmoeten.  



Van januari tot en met mei 2022 gebeurde dit in De Fermerie. Van september tot en met 

november was dit in Café Sam. In april organiseerden we een pub quiz en in november 

hadden we een optreden van de bluesband Another Taste. 

Verder onderhoudt houdt de werkgroep goede contacten zowel met andere werkgroepen 

in Gelderland en Overijssel als met de landelijke organisatie. 

Tenslotte we zoeken uitbreiding van onze werkgroep, vooral vrouwen zijn welkom. 

Ralph heeft aan het einde van het jaar voorstellingen in woonzorgcentra voor ouderen 

georganiseerd. Het gaat om Harold Veenstra met een Liedjesprogramma’s over 

diversiteit, Duo Wilde Orcidee in de Spaarneheuvel Stichting Carinova en ‘Aal Goud’ in de 

Groote Voorster.  

Bij stichting Ludgerus is een pubquiz georganiseerd. 

Alle activiteiten werden gesteund met Regenboogpodium van de provincie Overijssel. 

 

Voorlichting 

Voorlichting heeft een stabiel jaar gehad. We hebben inmiddels een aantal scholen waar 

we vaker terug worden gevraagd. Inmiddels is Dinian vervangen door Marije, Maartje en 

Loes die de coördinatie van de groep dragen.  

En zo goed als alle voorlichters hebben de landelijke training gevolgd. 

 

 

LHBTI+ FaceIt 

In het Buurthuis Enkhuis in de wijk Voorstad is aan het begin van 2022 een 

laagdrempelige ontmoetingsavond voor LHBTI’s geweest waar 18 bezoekers op af 

kwamen. De laatste 4 maanden van 2022 zijn we uitgeweken naar café Sam. Daar zijn 

we flink gegroeid met bezoekers naar gemiddeld 80 bezoekers. We hebben in oktober 

een avond een ‘flash mob’ georganiseerd op de Brink. In november trad een drag Queen 

op (Regenbooggeld gemeente Deventer). 

 

Zutphen 

Cor en Paul zijn gestopt, op dit moment is Dinian ambassadeur van Zutphen. 

Er is contact met Mieke Bouwmeester, zij is beleidsmedewerker Welzijn en verbindt 

organisaties. 

  



Jaarrekening 2022 
     

         

BESTUURSVERKLARING 
     

         
Hiermede verklaart het bestuur van COC Deventer  

   
dat het financieel verslag 2022 naar waarheid is opgemaakt.  

  
Geen gegevens zijn achtergehouden en in overeenstemming is  

 
met de ter zake vastgestelde subsidierichtlijnen. De exploitatiecijfers zijn getoetst  

op naleving van deze regels. 
     

         
Voorzitters 

 
Dinian van de Weghe 

   

   
Aquine Zondag 

    

         
Penningmeester 

 
Sjors van Vulpen 

    

         
Algemeen bestuurslid n.v.t. 

     
  

  



BALANS PER  31 DECEMBER  2022 
         

  
 

             

             
Omschrijving 31-12-2021 31-12-2022   Omschrijving 31-12-2021 31-12-2022 

      
  € €     € € 

      
ACTIVA       PASSIVA     

      
              

      
              

      
Rabobank 50.485 55.765   Algemene Reserve 38121 38430 

      
              

     
  

Nog te ontvangen bedragen 0 0   Vooruit ontvangen bedragen 7.051 16925 

      
        Crediteuren 0 0 

      
              

      
              

      
              

      
              

      
              

      
        Winst 5.309 410 

      
Totaal 50.485 55.765     50.481 55.765 

      



  

TOELICHTING OP HET FINANCIEEL VERSLAG 
      

             

             
2022 was hopelijk het laatste jaar waarbij we rekening moesten houden met Corona maatregelen. 

   
Vanaf februari was alles langzaamaan weer mogelijk. 

       
Als bestuur en werkgroepen hebben we de verbinding binnen de vereniging  

     
zo goed mogelijk in stand proberen te houden.  

        
In 2022 was er het jubileumfeest. Ter gelegenheid hiervan was € 5.000 uit de algemene reserve gebruikt. 

  
Daarnaast was er het roze debat. Een avond georganiseerd door ons i.s.m. RTV-Oost i.v.m.de gemeenteraadsverkiezingen. 

De kosten hiervoor waren niet vooraf begroot. 
        

De uitgaven van het bestuur waren aanmerkelijk hoger dan het jaar daarvoor. 
     

Hiervoor zijn de volgende verklaringen:  
         

-de vergaderkosten van het EHC vanaf april 2021 zijn betaald in 2022.  Het gaat om een bedrag van € 600. 
  

-afscheid van 2 bestuursleden die jarenlang het gehele bestuur vormden. Ook hier een bedrag va € 500 
  

  

  



SUBSIDIES 2022 
   

Subsidiegever Toegezegd Ontvangen Nog te ontv. 

Gemeente Deventer 6.723 6.723 0 

COC Nederland Cocktail 1.200 1.200 0 

Totaal 7.923 7.923 0 

     

Vooruit ontvangen bedragen 
   

Vooruit ontvangen 31-12-22 Ontvangen Uitgegeven  

Regenbooggelden      

Saldo per 01-01-2021 (tegoed van gemeente) 6.357    

Ontvangen Gemeente Deventer 4.700     

Bestedingen:      

50+   1.440  

Kunst 203 2.569  

LHBTI-FaceIt   325  

Vooruit ontvangen   6.925  

Totaal 11.260 11.260  

    

    

Regenboogpodium Ontvangen Uitgegeven  

Saldo per 01-01-2022 694 0  

Optreden Heavenly Creatures   694  

Vooruit ontvangen   0  

Totaal 694 694  

    

    

Later Ontvangen Uitgegeven  

Saldo per 01-01-2022 0 0  

Otvangen 10.000    

Vooruit ontvangen   10.000  

Totaal 10.000 10.000  

 



Financieel Resultaat 
per kostenplaats       

       

Financieel overzicht 
    Resultaat 31-12-

2021 Begroting 2022 
    Resultaat 31-12-

2022 

Groep Ink. Uitg. Ink. Uitg. Ink. Uitg. 

Bestuur 103 2.569   2.500 621 4.194 

Organisatieverzekeringen             

Werkgroepenraden             

Ledenvergaderingen             

Subtotaaltelling 
organisatiekosten 103 2.569 0 2.500 621 4.194 

       
Activiteiten Algemeen       1.500     

Voorlichting   43   800 625 378 

Transgender   56   600   176 

Biseksualiteit       300     

Jongerengroep 750     1.000 300   

Communicatie   41   500   63 

Cultuur   225   800   184 

Vrouwengroep 210 1.170 200 2.200 196 1.849 

50+   922 100 2.000   1.278 

Mannengroep   311 200 2.200   424 

Sport   562   1.100   751 

LHBTI+ FaceIt       300     

Cocktail 1.200 2.100   1.800 2.247 3.050 

Roze Debat     500 2.406 

Jubileumjaar     1.547 7.260 

Zutphen en Apeldoorn       400     

Subtotaaltelling 
activiteitenkosten 2.160 5.429 500 15.500 5.415 17.819 

       
Contributie 5.045   5.000   4.663   

Subsidie Gemeente 6.000   7.500   6.723   
      



Deventer 

Subsidie Gemeente 
Deventer Face IT 6.000 6.000         

Vanuit eigenreserve     5.000   5.000   

Giften             

Subtotaaltelling 
inkomsten  17.045 6.000 17.500 0 16.386 0 

       

  Ink. Uitg. Ink. Uitg. Ink. Uitg. 

Totaaltelling 
werkgroepen 19.308 13.998 18.000 18.000 22.422 22.012 

       

       
Overig onvoorzien 0 0 0 0 0 0 

              

Totaal afdeling 19.308 13.998 18.000 18.000 22.422 22.012 

Saldo (winst/verlies) winst 5.309 verlies 0 winst 410 

Controletelling 19.308 19.308 18.000 18.000 22.422 22.422 
 



 


